
Protokół Nr XI/25
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 19 lutego 2025r.

XI Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Mateusz Szweda – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 19 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:38 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Sonia Bradys-Gazda
– Grzegorz Kaczmarczyk
– Łukasz Kalita

Płyta CD z nagraniem z Sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr X/106-116/25.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Annę Szymik oraz Radnego 
Adama Ratka. Na Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Adama Ratka.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita



2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
W związku z brakiem uwag Przewodniczący poinformował, że sesja będzie odbywała się

zgodnie z wcześniej ustalonym porządkiem obrad.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z X Sesji.
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy.
Zastępca Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i 
Referatów zostały radnym dostarczone w formie pisemnej. Poruszył tematy dotyczące:

• rozbudowy SP Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o dziewięciooddziałowe przedszkole,

• rozbudowy SP Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie,

• energetyki odnawialnej dla szkół podstawowych w Orzeszu,

• efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej – ZIT,

• termomodernizacji budynków przedszkoli w Orzeszu,

• trwających robót budowlanych na ul.K.K.Baczyńskiego w Orzeszu-Zazdrości,

• podpisanych umów na opracowanie dokumentacji projektowych przebudowy 
ul.Norwida, odcinka ul.Uczniowskiej, odcinka bocznego ul.Starej,

• wystosowanych zaproszeń do złożenia ofert na dokumentację projektową dot. 
przebudowy ul.Ptasiej i odcinka ul.Wisławy Szymborskiej,

• otwarcia ofert w ramach postępowania przetargowego dot. remontu ul.Jesionki,

• akcji promocyjnej – Orzeskie Kamyczki.

Radni zadali pytania w temacie:

• etapu  realizacji termomodernizacji Szkoły Podstawowej Nr 3,

• awarii oświetlenia przejścia dla pieszych przy DK81 w Woszczycach.

Radny Jan Mach poinformował, że w Czerwionce-Leszczynach odbyło się spotkanie na temat
przebiegu Kolei Dużych Prędkości gdzie zawiązała się grupa społeczna, która oprotestowuje 
przebieg po linii czerwonej. Dodał, że rząd nie odstąpił od tej inwestycji. Dopowiedział, że
15 marca br. w Katowicach odbędzie się protest przeciwko CPK. 

Przewodniczący przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej:

• uchwała Rady Miasta Mysłowice w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika 
wyrażonego w formie uchwały nr 69/VI/2024 z dnia 26 września 2024r. w sprawie 
wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów w sprawie planów przedwczesnego 
zamknięcia Elektrowni Rybnik,



• sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie za 2024 rok. 

Pisma są załącznikami do protokołu. 

5. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2025-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Skarbnik Miasta przedstawiła zadania, jakie zostały wprowadzone do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Orzesze. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2025-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2025 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Odpowiadając na pytania dotyczące spadku po zmarłym mieszkańcu Zastępca Burmistrza 
wyjaśnił, że jego wartość będzie znana po dokonaniu spisu inwentarza. Dodał, że obecnie 
muszą być uregulowane zaległości, tak aby nie rosły odsetki. 

Skarbnik Miasta wytłumaczyła, że miasto musi mieć zabezpieczone środki na całość zadania 
w konkursie Inicjatywa Sołecka. 
.

Pan Marek Bem poinformował, że Sołectwo Zawada w ramach Inicjatywy Sołeckiej planuje 
wymianę ogrodzenia przedszkola oraz monitoring dla tej placówki oświatowej. 
.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2025 rok. 



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

c) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2025
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.
Przedstawił protokół z dnia 19 lutego 2025r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania
opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktu prawa miejscowego w 
sprawie: 

• przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2025,

• trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania 
dotacji z budżetu Miasta Orzesze dla niepublicznych przedszkoli oraz innych 
niepublicznych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i 
prawne na terenie Miasta Orzesze.

Protokół stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2025. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Wojtanowicz
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita



d) Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji z budżetu Miasta Orzesze dla 
niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne na terenie Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości 
pobrania i wykorzystywania dotacji z budżetu Miasta Orzesze dla niepublicznych przedszkoli 
oraz innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 
fizyczne i prawne na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 
Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda,
Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Dziekan
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia stawek opłat za zrzut 1m3 ścieku 
dowożonego na oczyszczalnię ścieków w Orzeszu-Zawiści
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Radny Bogdan Ottawa zaproponował zamieszczenie w Gazecie Orzeskiej informacji 
dotyczącej górnych stawek opłat jakie powinni ponosić mieszkańcy za odbiór 1m3 ścieku 
dowożonego na oczyszczalnię. 

.

W związku z pytanie poinformowano, że za każdy 1m3 ścieków odprowadzanych do 
kanalizacji dopłata z budżetu wynosi 4zł.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zatwierdzenia stawek opłat za zrzut 1m3 ścieku dowożonego na 
oczyszczalnię ścieków w Orzeszu-Zawiści. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (14) Grażyna Bortlik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Bożena Jankowiak, Mariusz 
Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, 
Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
PRZECIW (2) Krzysztof Giel, Michał Macioszek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Eugeniusz Buchalik, Marzena Styrczula-Maturska
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
przy ul.Centralnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy 
ul.Centralnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 
Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda,
Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Eugeniusz Buchalik
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul.Fabrycznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Fabrycznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 



Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda,
Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Dziekan
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

h) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że skarga rozpatrywana była przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zawnioskowała o uznanie skargi za bezzasadną.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze jako 
bezzasadnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna 
Szymik, Mariusz Wojtanowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Styrczula-Maturska, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

i) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej montażu oświetlenia przy 
ul.Wolności w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że petycja rozpatrywana była przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zawnioskowała o jej pozytywne rozpatrzenie.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej pozytywnego rozpatrzenia petycji dotyczącej montażu 
oświetlenia przy ul.Wolności w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita



j) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu ul.Wolności
Przewodniczący poinformował, że petycja rozpatrywana była przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zawnioskowała o jej pozytywne rozpatrzenie w części wykonania 
remontu ulicy bocznej od ul.Wolności oraz negatywne w części dotyczącej wykonania 
przejścia dla pieszych, ze względu na to iż jest to kompetencja Powiatu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej pozytywnego rozpatrzenia petycji w części dotyczącej remontu 
ulicy bocznej od ul.Wolności oraz negatywnego w części wykonania przejścia dla pieszych. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna 
Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Styrczula-Maturska
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

k) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia wniosku
Przewodniczący poinformował, że wniosek analizowany był przez Komisję Skarg, Wniosków
i Petycji, która postanowiła o przedłużeniu terminu jego rozpatrzenia ze względu na 
konieczność uzyskania opinii Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przedłużenia terminu rozpatrzenia wniosku. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita



6. Sprawozdania z pracy Komisji za II półrocze 2024 roku.
W związku z brakiem uwag do przedłożonych sprawozdań Przewodniczący poddał pod 
głosowanie kolejne sprawozdania.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Miasta za II półrocze 2024 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za II półrocze 2024
roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetu za II półrocze 2024 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Sonia Brandys-Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita



7. Zamknięcie Sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XI Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                  Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                   mgr inż. Mateusz Szweda

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


